
JAKÝ BYL LYŽAŘSKÝ KURZ POHLEDEM NAŠICH SEDMÁKŮ???  

Vikča: 

Lyžařský kurz byl úžasný! Chtěla bych se tam vrátit, protože mě bavilo lyžovat v Koutech a hlavně s kamarády a ještě 

proto, že jsme trávili nejvíce času společně, tím jsme se i více poznali a ještě víc zlepšili náš kolektiv. Nejvíc se mi líbilo 

lyžování v Koutech. Večerní programy též nebyly špatné, ale za mě tam bylo hodně chaosu a her, které se mi moc 

nelíbily. Moc jsem si to užila. Děkuji za pěkně prožitý týden. 

Tonda:  

10.2.2025 jsme hned brzo ráno nastoupili před školou do autobusu. Hodin bylo asi tolik, co 

jich je, když vstávám do školy normálně (6:00). Z okna jsme ještě naposledy zamávali svým 

rodičům, dostali jsme povolení ke vzletu a lyžák byl odstartován. Jeli jsme asi hodinu a 

v autobuse bylo rušno. Za chvíli jsme zastavili na benzince, že se půjdeme protáhnout a 

zajdeme si na záchod, po případě že si něco dokoupíme. Za čtvrt hodiny jsme zase naskákali 

do autobusu a jelo se dál. V pojízdné ZOO  jsme přijeli až na hotel.  

Tam to byla BOMBA, byl tam bazén, bowling, recepce kde byl takový ten zvoneček, pokaždé 

když jsem šel kolem, zeptal jsem se toho, kdo tam zrovna seděl, jestli bych si na něj mohl cinknout. Jenže hned když 

jsme přijeli, učitelé nám nedali ani trošku času na odpočinek, než jsem se vzpamatoval, byl jsem na svahu. 

Lyžování jsem si užil, hlavně tam na té velké sjezdovce ale taky se mi trochu stýskalo po domově. Ve středu jsme šli na 

vycházku. Na vycházce se mi nejvíc líbil ten potok, jak kolem sebe vytvářel takové prapodivné útvary z ledu. 

Nadešel pátek a byl čas vyrazit domů. Ačkoliv to tam bylo super, už jsme se těšili domů. V autobusu jsem se ale 

dozvěděl další novinku. Před odjezdem jsme jezdili slalom a já to vyhrál!!! Cestou jsme se zase stavili na benzínce. 

Cesta utekla docela rychle, stejně jako celý pobyt v horách. Přijeli jsme zase ke škole. Rozloučili jsme se, řekli jsme si 

s kamarády mezi sebou ČAU, PÁ a NAZDAR a bylo po lyžáku… 

Celkově mě to bavilo. Užil jsem si to, sice nejmenovaný spolubydlící chrápal tak že to znělo jako osmiválcový motor 

(jen jednu noc) ale to se taky dalo přežít. 

Evelina: Líbilo se mi všechno. 

Kuba:  

Lyžák byl pro mě něco nového. Líbilo se mi tam hodně věcí, např. snídaně, snídaně byli velmi dobré, mohli jsme si vzít, 

co jsme chtěli. Obědy byly taky v pohodě a večeře taky. Celkově tam byly dobré jídla. Lyžování bylo taky dobré, hlavně 

v Koutech. Na Kareši to bylo taky dobré, ale byli tam delší fronty na vlek. Myslím si že, za těch pět dní jsem si lyžování 

znovu připomněl a ještě jsem se v něm více zdokonalil. Určitě bych se tam vrátil. Tak že lyžáku dávám 10/10 :). 

Barča: Líbil se mi i jsem si ho užila, i když jsem pak onemocněla. 

Míša:  

Lyžařský kurz se mi moc líbil. Chtěla bych si lyžák zopakovat. Jídlo bylo dobré a na snídani byl dobrý výběr. Svah na 

Koutech byl moc dobrý a taky tam byl dobrý sníh. Večerní hry byli hodně zábavné. Moc se mi taky líbil slalom. Bowling 

byl zábavný. ☺♥ 

Lukáš:  

Lyžák mě velmi bavil, byli jsme tam dvě třídy. Lyžovali jsme tam každý den po dvou hodinách. Byl jsem na pokoji s 

Danem a Ondrou. Na snídani jsme mívali švédské stoly. Večer jsme měli vymyšlené hry, které byli někdy příšerné, ale 

byly i dobré. DĚKUJEME VŠEM UČITELŮM, ŽE BYLI NA NÁŠ HODNÍ. 

Kája:  

Na lyžáku se mi líbilo, protože tam byla dobrá atmosféra. Jsem ráda, že sem se zdokonalila v lyžování. Nejvíc mě bavil 

večerní program, bylo tam spoustu zábavy. Celkem jsem se bála toho slalomu, ale nakonec mě celkem bavil. Jsem ráda, 

že jsem jela i do Koutů, protože sem nikdy nejela na tak velkém svahu. Hrozně se mi tam líbila krajina a výhled na okolí. 

Na lyžák bych se určitě vrátila, protože sem se toho spoustu nového naučila a byla tam zábava. 

Kika:  

Lyžařský kurz se mi moc líbil, protože jsem se tam zdokonalila v lyžování. Bylo tam dobré jídlo a na snídani byl velký 



výběr. V Koutech se mi lyžovalo dobře a na svahu byl dobrý sníh. Bowling byl dobrý a dobře jsme se pobavili. Večerní 

hry byly hodně zábavné. Na konci se mi líbil ten slalom. Vrátila bych se tam znovu, moc se mi tam líbilo. 

Míša:  

Lyžařský kurz se mi velice líbil, protože mám hodně ráda lyžování a byla tam zábava s kamarády. Chtěla bych se tam 

vrátit, protože tam měli strašně dobré snídaně. Nejvíc mě tam bavilo lyžování a večerní program. Trávili jsme spolu 

hodně času, takže si myslím, že se více stmelil náš kolektiv. Moc se mi líbilo lyžovat v Koutech. 

Dominik: 

Bylo to vážně skvělý. Naučil jsem se, jak lyžovat, bylo to super. Pobavil jsem se s kamarády, mluvili jsme, jak nám to 

šlo, šlo nám to docela dobře. 

Ondra:  

Lyžák mě hodně bavil, protože tam byla sranda. Lyžovat jsem před tím neuměl, ale naučil jsem se to na lyžáku. S 

kamarády na pokoji byla taky sranda, hlavně večer. Když jsme jeli v Koutech tou vyšší lanovkou, byl to super zážitek. 

Večerní programy byly taky super a bavily mě. Obědy a jídlo byly taky v pohodě. Lyžák bych ohodnotil číslem 10/10. 

Zuzka:  

LYŽÁK♥. NA LYŽÁKU SE MI TOHO LÍBILO HODNĚ: BYLA TAM FAKT DOBRÁ SJEZDOVKA. BYLO TAM SKVĚLÉ JÍDLO A MOC 

JSEM SI POCHUTNALA. NEMUSELI JSME SE UČIT A PŘEMÝŠLET. BYLA TAM KRÁSNÁ A PŘÁTELSKÁ ATMOSFÉRA. HODNÍ 

UČITELÉ. KRÁSNÝ HOTEL. HODNĚ SNĚHU. VĚTŠINOU DOBRÝ SNÍH NA LYŽOVÁNÍ. SKVĚLÝ VEČERNÍ PROGAM. MOC 

DOBRÝ BAZÉN A BOWLING. SKVĚLE SE MI TAM PSAL PŘÍBĚH. SKVĚLÁ A PŘÁTELSKÁ OBSLUHA NA HOTELU. A JEDNA 

HORŠÍ VĚC: PODCHOD A STRAŠIDELNÉ CHODBY. SHRNUTÍ: BYL TO SKVĚLÝ ZÁŽITEK A RÁDA BYCH SE TAM VRÁTILA♥. 

Matyáš:  

Bylo to dobrý, užil jsem si to, naučil jsem se lyžovat, rád jsem jedl snídani (normálně jsem měl okolo 5 lívanců a fancy 

salát), ve volném čase jsem hrál Dandy’s world ve hře Roblox, 3x jsem spadl, hrál jsem bowling, rychle jsem se učil. 

Kája: 

10. února v 5:45 jsme měli sraz před školou, abychom mohli jet do Kout nad Desnou. Cesta tam byla naštěstí 

bezproblémová. Když jsme dojeli, hned jsme se vybalili a šli na svah, já byla na tom malém kopci, protože jsem byla 

začátečník. Jelikož se učím rychle, tak jsem se naučila lyžovat do dvou dnů. Po ranním lyžování jsme chodili pěšky na 

oběd s tím, že jsme po obědě měli chvíli čas relaxovat a po relaxování jsme šli zas na svah, pokročilí mohli jet na svah 

v Koutech a začátečníci zůstali na Kareši. Lyžovat jsme chodili 2x denně, takže to bývalo i dost únavné, naštěstí středa 

byla klidová a to jsme lyžovali jen 1x denně. Místo toho jsme šli na procházku i po ledě do Koutů. Vždycky večer po 

večeři jsme šli všeci do společenské místnosti hrát hry. Večerku jsme měli v 21:30, což mě stačilo, jak jsem byla 

vyčerpaná. Nejvíce mě bavilo lyžovat a bavit se s kamarádky, protože je to s nima vždycky zábava a mám i dost fotek a 

videí na foťáku. Už teď mi strašně moc chybí ten lyžák, protože tam byla skvělá atmosféra a hlavně dobré snídaně (ty 

jsem měla nejradši a tak trochu mě podpořili vstát). Na lyžák budu myslet jen v dobrém a musím uznat, že se šesťáci 

mají, protože neví jaká sranda je čeká. 

Dan:  

Lyžák byl pro mě velmi zábavný, protože jsem se naučil lyžovat. Líbilo se mi, jak tam vařili, a byla tam sranda. Bavily 

mě docela i ty hry v hlavní místnosti. Určitě bych chtěl jít na lyžák znovu. A moc se mi líbilo, jak jsme jeli po lanovce 

nahoru v Koutech. Ale zas se mi nelíbilo, že u Kareše byly na vleku velké fronty a spíš jsem více prostál než nalyžoval. 

A hodně se mi líbily snídaně, protože byly dobré a mohl jsem si vybrat co chci. CELKOVĚ LYŽÁK HODNOTÍM 10/10. 

Magda:  

Lyžařský kurz ♥. Na lyžáku jsem si to moc užila, rozhodně bych si to ráda zopakovala. Cením si toho, že jsme si mohli 

vybrat, kde chceme lyžovat a že to nebyl furt jen jeden samý svah dokola. Ovšem po dlouhém lyžování nás kuchaři 

nikdy nezklamali a vydali ze sebe všechno, aby pro nás přichystali výborné jídlo. Já osobně jsem se ale vždycky těšila 

na večerní program, u kterého věřím, že se každý zasmál. A nakonec příjemné chvilky na pokoji s přáteli. Jsem vděčná 

učitelům, že pro nás připravily tak hezký výlet 

Valča: 

Na lyžařském kurzu se mi hodně líbilo. Naučila jsem se tam lyžovat a hodně mě to baví. První a poslední den všichni 



lyžovali u Kareše. A ve středu byl odpočinkový den, to jsme půlku dne lyžovali a půlku dne byli na procházce. Jídlo bylo 

docela dobré a chutnalo mi. Nejlepší byl na snídani borůvkový džus, ten mi chutnal nejvíc. Nevadilo mi ani chodit každý 

den pěšky ke Kareši. Jediná věc, která mě nebavila, byl večerní program. Protože se mi ty hry nelíbily a nebavily mě. 

Takže lyžařský  kurz se mi nakonec hodně líbil a bavilo mě to.  

Eliška:  

Na lyžařském kurzu jsme byli v Jeseníkach v Loučné nad Desnou. Lyžovali jsme u Kareše. Lyžovat jsem byla jen do 

středy, protože mi nebylo dobře. Lyžovat jsem se teprve učila a bavilo mě to. Lyžovala jsem v pondělí a v úterý ráno a 

potom jsem si natáhla koleno. A odpoledne jsem jela s paní učitelkou s tím kolenem na vyšetření. Bylo v pořádku, jen 

natažené. Mojí kamarádce Klárce taky nebylo dobře a měla vysokou teplotu. Takže ve středu ráno si nás vyzvedla 

Klárčina mamka, jely jsme domů. Líbilo se mi to, i když jsem moc nelyžovala. 

Tom:  

Lyžák začal dost dlouhou cestou do Kout nad Desnou. Měli jsme pokoje v dobrém stavu. Snídaně, obědy, večeře byly 

výborné. Na Kareši se mi dobře lyžovalo, ale trochu mi vadila ta krátká délka sjezdovky. Naopak na sjezdovce v Koutech 

byla dobrá délka na lepší lyžování, ale byla tam zase větší mlha a díky ní menší viditelnost. Dost se mi líbily večerní 

programy, na kterých jsme hráli různé hry. Vždy o večerních hodinách bylo bodování pokojů. Moc jsem si to užil. 

Kuba:  

V pondělí 10.  února mně a mým spolužákům začal lyžařský výcvik. V 6 ráno jsme naložili zavazadla do autobusu a 

vyrazili jsme. Hned jak jsme dojeli, tak jsme si naše kufry vyložili na našich pokojích, chvilku si odpočinuli a vyrazili jsme 

na kratší dopolední lyžování ke Karešovi. Na Kareši nás pan učitel rozřadil do skupin. Já jsem byl ve skupině první. Po 

dopoledním lyžování nás čekal výborný oběd: holandský řízek s bramborovou kaší. V odpoledním lyžování nás pan 

učitel Patka a Smetana naučili, jak lépe jezdit obloučky. V úterý jsem se rozhodl, že pojedu do Koutů. V Koutech byly 

výborné sjezdovky a bylo to očividně záživnější než na Kareši. Dopoledne nás pan učitel učil, jak jezdit více po hranách. 

Odpoledne jsme už jezdili po skupinkách sami, abychom se sami naučili něco nového. Ve středu jsme měli odpočinkový 

den, který mi velmi pomohl. Ve čtvrtek jsme jezdili zase po skupinkách ráno i odpoledne. Pátek byl náš poslední den 

na lyžařském kurzu. Lyžovali jsme jenom ráno na Kareši. Po obědě jsme naložili zavazadla do autobusu a jeli jsme 

domů. Lyžařský kurz jsem si velmi užil a nikdy na něj nezapomenu. 

Alex:  

Líbilo se mi: jak jsme jezdili do Koutů nad Desnou, jezdili slalom, obědy a snídaně, že byl dobře zařízený pokoj, že jsme 

mohli navštěvovat ostatní pokoje, byli na hotelu milí. Vadilo mi, že jsme měli večer hry s pusama a objímáním,  že tam 

měli třeba tu cukrárnu drahou. 

Klára: 

Na lyžáku se mi moc nelíbilo, protože jsem byla nemocná. Třetí den jsem odjela. Jídlo mi moc nechutnalo. První den 

jsem lyžovala u Kareše. Byla jsem v druhém družstvu. Stihla jsem jenom 1 večerní program. Měli tam dobré snídaně.  

Jirka:  

Na lyžařském výcviku se mi líbil hotel a strava, jediné jídlo, které mi nechutnalo, byla masová směs. Užil jsem si lyžování 

v koutech s panem učitelem Patkou a panem učitelem Smetanou. Na pokoji jsem byl s Alexem a Vojtou, byla s nimi 

zábava. Jediná věc, která se mi nelíbila, bylo množství schodů na cestě na snídani a zpět. Bohužel ve středu a ve čtvrtek 

bylo počasí horší a byla špatná viditelnost a na sjezdovce bylo náledí. Večerní program se mi každý večer líbil, ale 

nejlepší byla židličkovaná.   

Áďa:  

Na lyžařském kurzu se mi moc líbilo. Naučila jsem se lyžovat rychleji než předtím. Sice už předtím jsem lyžovat trochu 

uměla. První den jsme se dávali do skupinek podle toho, jak kdo lyžoval. Druhý den jsme jeli do ski areálu Kouty. Tam 

jsme lyžovali v těch skupinkách. V Koutech jsme lyžovali od úterý do čtvrtka. Ve středu jsme někteří ráno byli na 

procházce a někteří z nás byli lyžovat, pak se to otočilo. V pátek byl poslední den, všichni jsme jako v pondělí lyžovali 

ve ski areálu Kareš. Potom jsme si zabalili věci a pak odjeli domů. Každé ráno jsme si s holkami dávaly borůvkový džus 

a ten mi bude moc chybět. Jediné co se mi nelíbilo, byli některé hry. 

Radim:  

Lyžák se mi velmi líbil. Já jsem jezdil v Koutech nad Desnou a sjezdovky se mi velmi líbily. Nejvíce jsem jezdil po modré 



trati. Jezdil jsem také po červené. Mrzí mě, že nebyla otevřená  černá sjezdovka, protože bych si ji rád vyzkoušel. Na 

pokoji jsem byl s Kubou a Tobim. Obědy mi velmi chutnaly. Nejvíce rajská omáčka s kolínky a masem. Nejlepší byly 

snídaně, protože jsem si mohl vybrat, co chci jíst. Nejvíce na snídani mně chutnaly jejich lívanečky. I když jsem se zranil, 

tak jsem si lyžařský výcvik velmi užil.  

Petr:  

Lyžák se mi líbil. Bylo tam dobré jídlo. Číšníci byli milí a chápaví (když jsem něco nejedl, pochopili to a nenutili mě to 

sníst). Lyžovalo se mi dobře. Jen sem tam byla fronta na vleku. V hotelu bylo teplo, což se nedá říct o podchodu. Ke 

Karešovi to nebylo ani daleko. Zpáteční cesta od Kareše byla sice těžší ujít, to ale nevadí. A pokoje byly pohodlné. 

Podtrženo sečteno, bylo tam super. 

Vojta:  

Líbilo se mi: hotel a bylo dobré jídlo, lyžování, že se lyžovalo dvakrát denně, sjezdovky, na kterých jsme lyžovali, slalom 

na konci lyžáku, že nám většinou vozil lyže bus. Moc se mi nelíbilo: aktivity, které se hrály večer, že jsme museli nosit 

lyže z Kareše. 

Tobi: 

V pondělí 10.2 jsem vstával v 5 hodin, abych stihl sraz v 5:45 na parkovišti před školou. Jakmile jsme všichni naskládali 

lyže, lyžáky, kufry, atd.… tak jsme nastoupili do autobusu a vyrazili jsme na cestu do Jeseníků. Po cestě jsme zastavili 

na benzínce, abychom si koupili něco na pití nebo abychom se nasvačili. Hned jak jsme dojeli na náš pobyt tak jsme si 

vyložili naše věci a šli jsme zanést lyže na Kareš. Když jsme se vrátili, tak jsme ubytovali, chvilku si odpočinuli a vyrazili 

na Kareš. Jakmile jsme došli na Kareš, tak nás pan učitel rozdělil do skupin a šli jsme se rozcvičit. Já byl ve skupině 4. 

Učili jsme se chodit s jednou lyží a postupně jsme se učili chodit s dvěma a pak i na dětském pásu. Po 1. dnu jsme byly 

docela unavení, takže jsme šli na pokoj a dali jsme si oběd. Druhý den jsme se učili, jak brzdit a zatáčet. Učila nás to 

paní učitelka Bábíčková, paní učitelka Chovancová a pan učitel Šopík a učili nás to dobře. Tento den jsem si už troufl 

na větší sjezdovku. Poprvé jsem pořád padal, ale postupně jsem se zlepšoval. Třetí den už jsem jezdil s kámošem na 

sjezdovce a ještě jsme se učili zatáčet bez toho, aniž bychom si drželi kolena. Čtvrtý den jsem už jezdil poměrně rychle 

ale opatrně a už jsem uměl brzdit hranami a odpoledne jsme se učili jezdit s hůlkami. Pátý den jsme si to chtěli co 

nejvíc užít, proto jsme jezdili co nejvíc a dělali jsme slalom a byl jsem třetí. Po dopoledním ježdění jsme si dali výborný 

oběd. Měli jsme smažený sýr. Poté ,co jsme dojedli domů, jsme si vzali kufry a lyžáky a dali jsme je do autobusu. Než 

jsme odjeli, tak jsme se všichni vyfotili před naším pobytem a pak jsme nastoupili do autobusu. V autobuse se rozdaly 

diplomy a já dostal dva: jeden za skokana lyžáku a druhý za 3. místo ve slalomu.  

Na lyžáku se mi velmi líbilo a určitě bych si to zopakoval znovu, i když mě trochu bolely nohy. Děkuji své mámě, že mi 

to umožnila a zaplatila vše potřebné. Děkuji moc za tenhle lyžařský kurz a všem učitelům a paním učitelkám za snahu 

a za to že mě naučili dobře jezdit na lyžích. Byla tam super atmosféra, moc jsem si to užil. 

 


